

# 新界區百萬行 - 香園圍公路

## New Territories Walk - Heung Yuen Wai Highway

由中銀香港全力支持 Fully supported by Bank of China (Hong Kong)

### 路線圖

### Route Map



- 接駁巴士登車時間 : 上午 8 時正 - 出席開步禮的嘉賓及隊伍代表  
上午 8 時 30 分至正午 12 時 - 其他參加者
- Shuttle Bus Boarding Time : 8:00 am - VIPs and Team Representatives attending the Starting Ceremony  
8:30 am - 12:00 nn - Other Participants
- 接駁巴士登車處 : 蓬瀛仙館停車場 (港鐵粉嶺站 B 出口)
- Shuttle Bus Boarding Point : Fung Ying Seen Koon Car Park (Exit B of Fanling MTR Station)
- 開步禮 : 上午 9 時正 (只適用於參與開步禮的嘉賓及隊伍代表)
- Starting Ceremony : 9:00 am (Only applicable to VIPs and Team Representatives attending the Starting Ceremony)
- 路線 : 步行路線將由香園圍公路之長山隧道南端入口起步，沿長山隧道至蓮麻坑路交匯處後折返至長山隧道南端出口為終點。全程長約 7.8 公里，步畢全程約需 2 小時。
- Route : The Walk starts from the south portal of Cheung Shan Tunnel of Heung Yuen Wai Highway to Lin Ma Hang Road Interchange, then return to the south portal of Cheung Shan Tunnel.  
Total distance is approximately 7.8 km and it normally takes around 2 hours to complete.

備註: 大會將提供接駁巴士接載持有有效步行證的參加者前往起點及離開終點，參加者需按照指定時間登車前往起點。  
Remarks: Shuttle Bus transfer to and from the Start and Finish Points will be provided to all participants with valid Walk Passes.  
Participants are required to follow the designated boarding time to the Start Point.